

Mayor Angela Evans - City of Charles Sturt

Biography for China Business Mission



About Angela

Mayor Angela Evans was elected as Mayor of the City of Charles Sturt in the November 2014 Local Government Elections. She was previously the Deputy Mayor of Charles Sturt in 2010/11 and 2013/14, as well as Ward Councillor for the Woodville West Ward in Charles Sturt from 2006 to 2014. Her involvement with Council committees over her eight years includes participation in the Gender Matters Panel, South Australia Local Government Women's Association, Policy and Delegations, Strategic Development, Audit and City Services.

Angela has experience in the business sector as a small business operator and has extensive experience working within the Community Service Sector. She is also a registered Practitioner Mediator.

Angela's key areas of interest include developing effective governance frameworks for Council, implementing long term financial stability, facilitating economic development, contributing to planning reform to position council as a leader, conducting effective community engagement and creating partnerships with other levels of government, the community and the private sector to better serve the Charles Sturt community.

Over the years, Angela has hosted students (aged 8-25 years) from Asia/South America for short/medium term visits. During this time Angela and her children formed great relationships with these students and assisted them in developing their English speaking skills and understanding of Australian culture.

尹安吉市长 - 查尔斯特市

柯安吉市长的背景资料



市长 - 尹安吉

尹安吉市长的背景资料

尹安吉市长于2014年11月的查尔斯特市市议会竞选当选查尔斯特市市长。在当选查尔斯特市市长前，她曾于2010年与2011年之间任查尔斯特市副市长，后又于2013年连任副市长以及于2006年与2014年之间就任查尔斯特市市议会委员一职。

在她参与市议会委员会的8年期间，尹安吉市长通过积极参建各种社区组织例如性别关系研究讨论小组、南澳大利亚地方政府妇女协会、政策和战略发展、审计和城市服务等小组，在社区服务方面积攒了丰富的经验。

作为一个小型企业的经营者，尹安吉市长在商业方面也颇有经验，她同时也是一位专业的注册调解员。

作为市议会领导人，尹安吉市长所关心的主要领域包括为市议会制定有利于其改革规划的有效的治理框架，实施长期财务稳定，促进经济发展以及开展有效的社区参与和创造与其他各级政府、社会各界和私营部门的合作关系以为更好地服务于查尔斯特社区。

多年来，尹安吉市长接待了许多来自亚洲和南美洲的交换生和留学生。尹安吉市长通过帮助这些学生提高英语口语技能以及加深他们对澳洲文化的理解，与他们建立了良好的友谊，也使他们意识到与不同国籍人之间建立良好的跨文化人际关系的重要性。